
P R O T O K Ó Ł  Nr VI/11 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  23 maja  2011 roku w godzinach  900- 1300 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, radny Rady Powiatu  
p. M. Bartoś,  Dyrektor  Przedszkola Samorządowego w Komarówce Podl. p. Urszula  
Wołodko,  Prezes Ogniska ZNP p. Małgorzata  Zając, ODR p. Anna Mróz.  
 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie  i sprawy organizacyjne  

-  stwierdzenie quorum 
      -  przyjęcie  protokołu z poprzedniej sesji 
      -  ustalenie porządku obrad. 
2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
    - Przewodniczącej Rady Gminy 
    - Wójta  Gminy 
    - Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 
3.Informacja Wójta Gminy o realizacji inwestycji i remontów na terenie gminy. 
4.Podjecie uchwał w sprawie : 
    1/ zasad obniŜania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów szkół  
        oraz nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie, ustalenia tygodniowego  
        obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
        pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym obowiązkowym  
        wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
        pedagogów, psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach. 
    2/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu  
        budŜetu gminy na rok 2011. 
    3/ zmiany budŜetu gminy na rok 2011 
5.  Interpelacje i  zapytania. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie  obrad. 
 
Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska  - dokonała otwarcia  sesji. Powitała 
wszystkich  przybyłych. 
a/ stwierdziła  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania  
uchwał  poniewaŜ  na  15  radnych  ustawowego  składu  w  sesji  uczestniczą wszyscy 
-   15 radnych 
b/ protokół z  ostatniej  sesji był wyłoŜony do wglądu,  wzorem poprzednich sesji proponuję  
przyjęcie bez odczytywania 
Poprosiła o  uwagi – uwag nie zgłoszono. 
Protokół z  ostatniej sesji został  przyjęty  jednomyślnie – 15 za. 
 
Sesja została zwołana  na wniosek Wójta Gminy – przedstawiła treść wniosku.  
Proponowany porządek obrad Państwo  otrzymali – proszę o  uwagi i inne propozycje. 
 
Nie zgłoszono. 



Porządek obrad został  przyjęty jednomyślnie – 15  za. 
 
Następnie głos zabrała  przedstawicielka ODR – p. Anna Mróz   proponując  mieszkańcom 
gminy  udział w konkursie „ na najpiękniejszą zagrodę”. 
Poinformowała o zasadach i warunkach konkursu. 
Poprosiła sołtysów  o rozpropagowanie przygotowanych przez nią materiałów. 
Zachęcała  do współpracy z ODR. 
 
Ad.2. Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - w okresie międzysesyjnym  
wspólnie z  Panem Wiceprzewodniczącym   pełniliśmy dyŜury w Urzędzie Gminy , 
uczestniczyliśmy  w posiedzeniach komisji  stałych Rady Gminy  oraz braliśmy udział w 
imprezach szkolnych jakie ostatnio się odbywały. 
 
Wójt Gminy -   trwają prace remontowe  budynku po przedszkolu, wykonuje je firma 
AZBUD p. Zieniuka – kwota 620 tys. zł., termin wykonania do 20 lipca br. 
Mamy tam kwestię wymiany dachu  na starym budynku – na posiedzeniu Komisji  
BudŜetowej zdecydowano by wymienić blachę  na nową  - koszt 20 tys. zł. 
Rozstrzygnięty został przetarg na schetynówkę –trwają juŜ tam prace. 
Odbył się przetarg na kredyt na II etap wodociągu  jak teŜ na dostawę energii elektrycznej , 
wygrał  dotychczasowy dostawca  , umowa na 17 miesięcy , oszczędność 240 tys. zł. 
Kończą się prace II etapu wodociągu. 
Gmina nasza otrzymała środki i wyposaŜyliśmy 9 świetlic wiejskich  a obecnie otrzymaliśmy 
środki na wyposaŜenie  3 kolejnych , które nastąpi dopiero w 2012 roku  ze względu na nasz 
budŜet. 
Otrzymaliśmy równieŜ środki  na zakup stroi  ludowych -  wniosek GCK . 
 Zostały złoŜone wnioski do ZAPIECKA na remonty świetlic wiejskich   śulinki, Brzeziny i 
Wólka Komarowska  z działania „Odnowa i Rozwój wsi” oraz z małych projektów na 
urządzenie pola  do point bola . 
Został złoŜony wniosek na  wodociąg  -  Wólka Komarowska – śulinki – Przegaliny DuŜe  
/ Zawsiowa/.  Realizacja  lata 2012-2013. Kwota 2 859 132 zł.  
ZłoŜony teŜ został wniosek do FOGR na drogę Przegaliny Małe – Brzeziny – odcinek 230 m, 
ze względu na to , iŜ mamy nadzieję na  100 tys. zł. z FOGR. 
Wniosek został teŜ złoŜony na kredyt na  samochód straŜacki. 
Dokumentacja na ORLIK  została przygotowana, obecnie jest w Zakładzie Uzgadniania 
Dokumentacji Projektowej w Radzyniu Podl. 
Wykonany został remont przepustu w Brzozowym Kącie oraz w lesie w śeliźnie. 
Został odmulony ciek A. 
Wykonane zostały teŜ remonty dróg równiarką itp. 
Obchodziliśmy święto 3 Maja . 
Po za tym  brałem udział w pracach Komisji  oraz  na bieŜąco  przyjmowałem interesantów. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  radny Tomasz Weremczuk 
w czasie  od ostatniej sesji  Komisja nasza   spotykała się 2 razy , zajmowaliśmy  się   
tematami:  
1/ wodociąg w Wólce Komarowskiej  oraz sprawy bieŜące 
2/ -  funkcjonowanie oczyszczalni ścieków / koszty i problemy/, 
- stan dróg gminnych – wyjazd w teren, 
- czynsze mieszkaniowe 
- zmiany w budŜecie gminy. 



Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka -  nasza Komisja  spotkała się 1 raz 
-  zapoznaliśmy się  z projektem organizacji szkół. 
 
Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk -  Komisja  nasza odbyła  
posiedzenie  5 kwietnia br.  , tematem było  sprawozdanie  z realizacji budŜetu GOPS, 
19 maja br. – analiza sprawozdania z realizacji budŜetu gminy  za 2010rok. 
 
Ad.3. Wójt Gminy – o realizacji inwestycji  większość powiedziałem  w informacji o pracy 
w okresie międzysesyjnym. 
Główne nasze inwestycje : 
1/ ORLIK, 
2/ schetynówka – realizacja do końca lipca br. 
3/ Dom Kultury 
4/ wodociąg. 
 Do realizacji mamy jeszcze : 
- drogę w Kolembrodach do p. Sadowskiego 
- oraz  dokumentacja na chodnik przy ul. Wiskowskiej. 
Kwoty kosztorysowe w przetargach znacznie spadają  co pozwoli nam uniknąć planowanego 
duŜego deficytu. 
DuŜą inwestycją będzie zakup samochodu straŜackiego – wniosek na kredyt został złoŜony. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – sprawa oszczędności, które udało się nam pozyskać na 
inwestycjach, czy nie odbywa się to kosztem jakości – gwarancja wykonanych robót? 
 
Wójt Gminy – gwarancja zawarta jest w kaŜdej umowie , waŜną rolą jest teŜ nadzór 
inwestorski. 
Remont budynku na Dom Kultury  - inspektorem nadzoru jest p. Jabłoński, który wynajął 
sobie podinspektorów. Jesteśmy z nimi w kontakcie  na bieŜąco. 
Co do gwarancji to ogłaszamy przetarg, kaŜdy wykonawca moŜe zapoznać się z 
dokumentacją i prace ma wykonać dobrze. Są to trudne sprawy ale waŜną rolę ma tutaj 
inspektor nadzoru oraz pracownik Urzędu Gminy. 
 
Wiceprzewodniczący rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski -  przy realizacji  budynku 
na Dom Kultury dobrze by było pomyśleć o tej pozostałej  do wykonania ścianie  budynku 
przy ul. Ks. J. Rudnickiego, szpeci nam   to wygląd. 
 
Wójt Gminy – myślimy o tym, kwestia skosztorysowania  i zobaczymy co z naszym 
budŜetem. 
 
Radny Jan Borowik – poprzednio przy większych przetargach była pobierana kwota 
gwarancyjna, czy jest to kontynuowane, jeŜeli nie to dlaczego? 
 
Wójt Gminy – gwarancja jest na piśmie, pieniędzy  nie bierzemy, nie wiem, czy jest taka 
moŜliwość  prawna. 
 
Radny Jan Borowik –  pytałem o gwarancję na halę sportową  jak teŜ  dachy, które 
przeciekają,  odpowiedzi  nie doczekałem się, więc ponawiam pytanie, uwaŜam, Ŝe  ta kwota 
gwarancyjna to nie było złe  rozwiązanie. 
 
Wójt Gminy – nie wiem, czy jest taka moŜliwość prawna, trzeba to sprawdzić. 



Radny Wiesław Orłowski – realizacja II etapu wodociągu w roku bieŜącym czy następnym, 
oraz  realizacja  remontów świetlic? 
 
Wójt Gminy – wodociąg  rok 2012 – 2013  a co do świetlic to  byłoby dobrze rozpocząć 
jeszcze w roku bieŜącym. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – dokumentację mamy i przykład  remontu dachu  na budynku 
Urzędu Gminy – wykonawca  oszukał  co do materiału – jakie są tego dalsze losy? 
 
Wójt Gminy – remont dachu robiony był juŜ dość dawno i  na etapie przygotowania  pozwu 
stwierdzono przedawnienie roszczeń. 
 
Radny Jan Abramczuk – dopilnować by  u nas nie uległo przedawnieniu – farba  połoŜona 
na naszej  świetlicy  odpada. 
 
Pan Józef Wiszniewski – remonty dróg, część  zrobiona jest bardzo dobrze a część robiona w 
innym czasie wygląda juŜ bardzo źle. 
Inwestycje ambitne ale to wszystko kosztuje, deficyt powiększa się  juŜ na trzy kadencje do 
przodu,  wiadomo jest, Ŝe trzeba  robić ale co dalej? 
 
Pan Stanisław Golanko – remont figury św. Floriana – trzeba zrobić latem gdyŜ jesień to juŜ 
jest zły czas na takie remonty. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – sprawa kruszywa,  most obok Osipacza tam juŜ  całkiem się 
zawaliło. 
 
Wójt Gminy – co do kruszywa  to chodzi   o jakość, zrobiliśmy nawet ekspertyzę  ale 
parametry mieszczą się w normach  i nic nie da się zrobić.   
Nadzór pracownik Urzędu Gminy  nie jest w stanie  zrobię tego sam, ale jest tzw. nadzór 
społeczny , macie telefony i dzwońcie. 
Deficyt – to nie jest tak, Ŝe myślimy tylko  chwilą dzisiejszą ale jest to kwestia wyboru 
pewnej drogi  - wykorzystać środki jakie moŜna  jeszcze  pozyskać  lub spłacać tylko kredyty 
i realizować sprawy bieŜące. Przyjęliśmy  pewną politykę i konsekwentnie musimy ją 
realizować. 
 
Pan Henryk Borowik – na naszej drodze Gościniec  jest za mało nawoŜone tłucznia, brakuje 
tam 3-4   składy by to wyrównać. 
 
Pan Ryszard Jasiński – co z naszą droga powiatową? 
 
Wójt Gminy – Powiat będzie robił ta drogę jeŜeli zapewnimy  udział  gminy. 
Rozmawiałem z Panem Starostą czeka na przetarg na most pod Czemiernikami  jeŜeli  
zostaną  będą tam oszczędności  to moŜemy  na coś liczyć   - propozycja   50% na 50%. 
UwaŜam, Ŝe  drogę tam naleŜy robić wąską gdyŜ będzie ona słuŜyła  dosłownie kilku 
rolnikom oraz dla firmy Las  i fermy p. Kracia. 
Powiat jeszcze nie przedstawił koncepcji, jako gmina nie mamy środków na tą drogę i  powiat 
teŜ ich nie ma. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – ta nasza droga powiatowa będzie robiona przez kilka lat 
 



Pan Andrzej Oniszczuk – czy jest moŜliwość remontu drogi Komarówka – Wiski – chociaŜ 
pouzupełniać te dołki. 
Remonty świetlic –  wstawione są nowe  drzwi  i naleŜy  je  wyregulować gdyŜ  nie domykają 
się. 
 
Wójt Gminy – takie sprawy naleŜy bezpośrednio zgłaszać do A. Ilczuk. 
Remont drogi Komarówka  - Wiski – Brzozowy Kąt – tych dołków jest tam sporo  
- pomyślimy. 
 
Pan Krzysztof Stańko – czy remonty dróg na terenie wsi Przegaliny DuŜe zostały 
zrealizowane i za jaka kwotę – rok 2010. 
 
Wójt Gminy  – zostały zrealizowane ale za jaka kwotę to w tej chwili nie odpowiem. 
Tryb – remont tłuczniem, nasyp wykonany na podsypce z piachu  i jest dobrze, natomiast tam 
gdzie nasyp jest bezpośrednio na drogę i w kałuŜe to po prostu się rozlazł. 
 
Ad.4. 1/. Wójt Gminy – projekt uchwały wszyscy otrzymali,  powodem zmiany uchwały jest  
wymóg ustalenia pensum dla psychologa,  i logopedy  oraz  dla nauczycieli   mających 
godziny łączone / uzupełniających etat w  świetlicy/. 
Komisja Oświaty analizowała  projekt tej uchwały i będzie opinia. 
 
Radny Jan Borowik – co zmienia ta uchwała? 
 
Wójt Gminy – zniŜka godzin dla  wicedyrektorów została zmniejszona. 
 
Pani Małgorzata Zając – wicedyrektor nie moŜe mieć godzin ponadwymiarowych  - nie 
moŜe mieć zastępstwa , uwaŜam, ze jest to krzywdzące. 
 
Wójt Gminy – jeśli chodzi o  wicedyrektorów to ustawa nie zabraniała im godzin 
ponadwymiarowych , oni    zawsze  je mieli  więc uznaliśmy, Ŝe skoro  mają na to czas to 
zniŜka godzin w takim wymiarze jest zbędna i to było przyczyną  zmniejszenia. 
 
Pani Urszula Wołodko – godziny ponadwymiarowe przydzielone są do etatu a  zastępstwa to 
są godziny doraźne. 
 
Przewodniczący  Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad obniŜania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów szkół  oraz nauczycieli pełniących 
obowiązki w ich zastępstwie, ustalenia tygodniowego  obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku  pracy obowiązki określone dla stanowisk o 
róŜnym tygodniowym obowiązkowym   wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  pedagogów, psychologów, logopedów zatrudnionych 
w szkołach. 
 
Uchwała  w sprawie  w sprawie zasad obniŜania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dyrektorów szkół  oraz nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie, 
ustalenia tygodniowego  obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących 
w ramach stosunku  pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym 



obowiązkowym   wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć  pedagogów, psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach  
została podjęta w głosowaniu: 14 za 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 15/   i  
stanowi załącznik do protokołu/. 
 
Radny Jan Borowik – czy  w szkole ktoś interesuje się  wagą plecaka w porównaniu do wagi 
dziecka  - stawiam  wniosek o zakup  wagi do szkoły. 

 
4.2/. Wójt  Gminy 4.2/. Wójt Gminy -  kredyt na  sfinansowanie planowanego deficytu jest 
konsekwencją naszego budŜetu, inwestycje trwają . Kredyt przeznaczony jest na: 
-  przebudowę Domu Kultury, 
-  budowę ORLIK-a 
- drogę schetynówka – trzeba zapłacić  nasz udział. 
Kwotę kredytu określili śmy na 1 194 tys. zł., jest on nam potrzebny by nie blokować 
płatności  po wykonaniu  prac. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – czy jest to zgodne z naszym budŜetem? 
 
Skarbnik Gminy – tak. Kredyt krótkoterminowy o którym rozmawialiśmy na posiedzeniu 
Komisji BudŜetowej  tyczący Domu Kultury / pokrycie wkładu unijnego/  nie wymaga opinii 
RIO, wystarczy więc zarządzenie  Wójta Gminy. 
 
Radny  Bogdan Wetoszka – czy przewidujemy jakieś koszty dodatkowe? 
 
Wójt Gminy -  dach / 20 tys. zł/ oraz drobna zmiana elektryki /4 tys. zł/. Więźba dachowa 
zostaje, dojdzie nam tylko deskowanie. 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk –  
opinia naszej Komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu  budŜetu gminy na rok 2011. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 
planowanego deficytu     budŜetu gminy na rok 2011 została podjęta w głosowaniu :13za, 
2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 15/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 
4.3/ Skarbnik Gminy -  informację dotyczącą  proponowanych zmian w budŜecie gminy  
otrzymali Państwo w materiałach na sesję – omówiła proponowane zmiany oraz przedstawiła  
propozycje zmian dodatkowych przekazanych radnym przed sesją. 
 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk –  
opinia naszej Komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik  Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2011 
rok. 
 Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2011 rok została podjęta w 
głosowaniu : 13 za 2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 15/  i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 



Ad.5. Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski – zostały  zakupione 
i zamontowane 2 płyty poświęcone 
1/ beatyfikacji Ojca Świętego Jana Pawła II 
2/ ofiarom katastrofy smoleńskiej 
rozmawialiśmy  o sfinansowaniu  ich przez Radę Gminy , koszt 1050 zł.  poprosimy   
o dobrowolne deklaracje odnośnie współfinansowania. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – pytanie do Komisji BudŜetowej – wyjeŜdŜaliście w teren celem 
zapoznania się ze stanem dróg na terenie naszej gminy – czy jesteście w stanie określić ten 
stan, priorytety itp. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej – p. Tomasz Weremczuk – chcieliśmy zobaczyć 
jakie zadania stoją przed nami odnośnie dróg, byliśmy  w Kolembrodach  i innych wsiach, 
niektórzy radni  dopiero zobaczyli  gdzie  tak naprawdę mieszkają ludzie,  zrozumieliśmy 
wysokość kosztów odśnieŜania , napraw dróg itp. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – priorytety ? 
 
Wójt Gminy -  w drogownictwie  priorytety to betony na drogach Wólka Komarowska – 
śulinki, Przegaliny Małe – Brzeziny – Komarówka Podl.  oraz remonty dróg piachem, 
kruszywem , równiarka  itp. 
Apel do   wszystkich – tam gdzie są drogi gruntowe wiosną nie wyjeŜdŜać cięŜkim sprzętem. 
 
Pan Henryk Borowik – wystąpić z wnioskiem  do Rejonu Dróg o remonty dróg – zasypanie 
dołków. 
 
Pan Mirosław Bartoś – ekipa pracuje juŜ w terenie i jest to juŜ tylko kwestia czasu. 
 
Radny Jan Borowik – kiedy zostaną zakupione przystanki do Derewicznej ze środków 
funduszu sołeckiego? 
 
Wójt Gminy – w bieŜącym roku, trudno mi dokładnie  określić czas. 
 
Radny Andrzej Kowalczuk – na posiedzeniu Komisji  Rewizyjnej padły uwagi odnośnie 
naszej gazety – ODR , interweniowałem w tej sprawie – gazety na pewno są wysyłane. 
W imieniu własnym i osób interweniujących dziękuję Panu Wójtowi  za wywóz śmieci  
z lasu. 
 
Pan Tadeusz  Radczuk – co z naszą drogą, czy dalej będzie wysypywana kruszywem czy  
będzie asfalt.? 
Chciałbym teŜ zapytać o ogrzewanie słoneczne czy nasza gmina robi coś w tym kierunku? 
 
Wójt Gminy – na  drogę w takim stanie jak tam jest nikt asfaltu nie połoŜy , będzie podsypka  
a potem asfalt wówczas gdy otrzymamy  środki z FOGR. 
Jeśli chodzi o kolektory słoneczne to jako gmina nie występowaliśmy  o nie ze względu na 
nasz budŜet. 
Zaś co do śmieci to trzeba na bieŜąco interweniować, trzeba napiętnować i dusić zło w 
zarodku. 
 



Radny Jan Abramczuk – nasza droga tzw. Lenia  ciągle jest  do naprawy gdyŜ nie ma tam 
odwodnienia, jeŜeli byłaby moŜliwość wykopania   bocznych rowów  to nie musielibyśmy  co 
roku jej remontować.  Dziury teŜ trzeba połatać. 
Podziękowania dla Pana Wójta za przepust obok p. Rudnickiego. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski -  chciałbym poruszyć 
sprawy:  - oszczędności w oświetleniu  ulicznym, 
- opłata za ścieki, 
- czynsze mieszkaniowe, 
- w czasie weekendów   w centrum Komarówki obywają się orgie  , przydałby się jakiś 
monitoring. 
 
Wójt Gminy – na ostatnim posiedzeniu Komisji BudŜetowej rozmawialiśmy o oszczędności  
energii  - ograniczenie świecenia po wsiach  oraz ulice boczne Komarówki  - co druga lampa 
pojedziemy jeszcze z Komisja w teren / wieczorem/ i wskaŜemy , które lampy naleŜy 
wyłączyć. W zimie planujemy  skrócenie świecenia o 1 godzinę. 
Rozmawialiśmy równieŜ o  opłacie za ścieki  i postanowiliśmy, Ŝe co roku będziemy 
podwyŜszali  o wskaźnik  inflacji. 
Awantury w centrum Komarówki -  zgłaszać na Policję, jeśli chodzi o monitoring to na razie 
nie mamy na to pieniędzy, naleŜałoby zapoznać się z kosztami. 
Czynsze mieszkaniowe równieŜ będą podwyŜszone, przygotujemy ten temat. 
 
Radny Jan Borowik -  czy decyzje o wyłączeniu lamp  są juŜ podjęte  czy będziemy o tym 
rozmawiali na sesji. U nas we wsi i tak świeci  co druga lampa  a  na nowo wybudowanej linii 
świecą  wszystkie. 
 
Wójt Gminy – lampy będą wyłączane tylko tam gdzie świecą na kaŜdym słupie. 
 
Radny Jan Borowik -  koszty energii i konserwacji urządzeń  są bardzo duŜe, moŜe 
wyłączyć to światło na jakiś czas zupełnie  a potem ponownie włączyć?  
 
Pan Krzysztof Stańko -  po kontroli stanu dróg – jak  wyglądają Przegaliny DuŜe? 
 
Wójt Gminy – oglądaliśmy drogę Tryb , naleŜy dać tam uzupełnienie  oraz poprawić  ulicę 
Miodową. Czekają nas  jeszcze remonty dróg asfaltowych, zgrupujemy je razem w całej 
gminie i będziemy  wywozić i uzupełniać. 
 
Radny Jan Borowik -  co z zakupem ciągnika i beczki? uwaŜam, Ŝe jeŜeli nie będzie to 
zrobione w miarę szybko to naleŜy poszukać innego odbiorcy nieczystości płynnych. 
 
Wójt Gminy – rozmawialiśmy na posiedzeniu Komisji BudŜetowej na ten temat i doszliśmy 
do wniosku , Ŝe jeŜeli to nasze gospodarstwo ma ruszyć to nie tylko zajmowałoby się 
kanalizacją   ale  naleŜałoby  przejąć wodociągi, kupić  ciągnik i beczkę  i ruszyć z tym 
tematem. Ogłoszenie odnośnie odbioru ścieków moŜemy przygotować ale potrzebne jest 
zezwolenie na taką  pracę. 
Najlepszym rozwiązaniem jest powołanie tej naszej firmy. 
 
Pan Andrzej Oniszczuk – co z tabliczkami dla sołtysów? 
 
Wójt Gminy – będą zakupione. 



 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski – gazety lokalne piszą o 
odzyskiwaniu  działek poŜydowskich  co z naszym cmentarzem oraz pałacem w  Przegalinach 
DuŜych. 
 
Wójt Gminy – jeśli chodzi o działki  to otrzymaliśmy 1 pismo w związku z toczącą się  
sprawą przed  Komisją Regulacyjną  o zwrot cmentarza Ŝydowskiego tutaj na ul. Krótkiej 
/0,33ha/. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – jeśli chodzi  o odzyskiwanie mienia Ŝydowskiego  to cmentarze nie 
są  chętnie odbierane, raczej chodzi im o odszkodowanie. 
 
Radny Zbigniew Łukaszuk -  co  z czyszczeniem śarnicy? 
 
Wójt Gminy -  ciek A został zrobiony, pojedziemy jeszcze do WZIR i będziemy rozmawiali, 
sprawa  jest w toku. 
 
Pan Józef Cybulski – gwarancja pienięŜna  przy inwestycjach , uwaŜam, Ŝe Pan Wójt  
winien się do tego przychylić. 
 
Wójt Gminy – temat ten przygotuję na następną sesję. 
 
Radny Bogdan Wetoszka -  na ręce Pani Przewodniczącej  Rady Gminy  przekazuję  puchar  
jaki zdobyliśmy  jako radni  za zajęcie II miejsca w pojedynku strzeleckim w 3 Majowym 
Turnieju Strzeleckim. 
 
Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - podziękowała i pogratulowała 
osiągnięć. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła treść informacji w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Radzyniu Podl,. na kadencję 2012 – 2015. 
 
Wójt Gminy -  naleŜy rozplakatować  tą informację,  gdyŜ spotkałem się z zarzutami, Ŝe w 
ubiegłej kadencji zostało to zrobione po cichu. 
 
Ad.8. Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonała zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękowała  wszystkim za udział. 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant     Przewodnicząca Rady  Gminy 
 
        Wiesława Troć                       Marta  Grabińska 
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  30 maja 2011 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  31 maja 2011r. 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ  
RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu  23 maja  2011 roku 

 
 
Uchwała Nr VI/38/2011  w sprawie  w sprawie zasad obniŜania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów szkół  oraz nauczycieli 
pełniących obowiązki w ich zastępstwie, ustalenia tygodniowego  
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku  pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym 
obowiązkowym   wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  pedagogów, psychologów, logopedów 
zatrudnionych w szkołach   
 
Uchwała Nr VI/39/2011  w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie planowanego deficytu     budŜetu gminy na rok 2011  
 
Uchwała Nr VI/40/2011  sprawie zmiany budŜetu gminy na 2011 rok 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


